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Besvarelse af spørgsmål nr. 647 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 647 (Alm. del), som 
Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 31. januar 2024. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 
 
 
 
Peter Hummelgaard 

/ 
Lisbeth Gro Nielsen  
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Spørgsmål nr. 647 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 
 

”Vil ministeren oplyse, om Justitsministeriet har været bekendt 
med mangel på boligdommere/rekrutteringsudfordringer, og vil 
ministeren redegøre for, hvorfor denne udfordring ikke er blevet 
bragt op i forbindelse med de politiske forhandlingerne om en 
flerårsaftale for domstolene, lige som udfordringerne for de 
børnesagkyndige dommere? Der henvises til henvendelsen fra 
LLO & EjendomDanmark, jf. REU alm. del – bilag 69.” 

 
Svar: 
 
Justitsministeriet ses ikke i forbindelse med forhandlingerne om aftalen for 
domstolenes økonomi 2024-2027 at have været bekendt med 
rekrutteringsudfordringer med boligdommere.  
 
Der henvises i øvrigt til besvarelsen af 19. februar 2024 af spørgsmål nr. 
597 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg.  
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